
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2016–2017 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2017Z06352 

Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het niet vergoeden van een hoopgevend maar 
peperduur geneesmiddel (ingezonden 16 mei 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Medicijn zes keer te duur voor basispakket»?1 

Vraag 2
Bestaat er twijfel over de werkzaamheid en effectiviteit van het geneesmiddel 
Eculizumab (Soliris)? 

Vraag 3
Kunt u toelichten hoe het leven van aHus-patiënten (Atypisch Hemolytisch 
Uremisch Syndroom) eruit ziet met en zonder dit geneesmiddel? 

Vraag 4
Klopt het dat Eculizumab is ontwikkeld op een universiteit in Amerika en niet 
door de huidige farmaceut Alexion? Zo ja, bewijst dit niet dat de farmaceut 
absurde winsten nastreeft ten koste van doodzieke patiënten? 

Vraag 5
Welke alternatieve geneesmiddelen zijn momenteel in ontwikkeling voor 
aHus-patiënten, op welke termijn zullen deze beschikbaar komen en welke 
maatregelen neemt u om dit proces te bespoedigen? 

Vraag 6
Over vier jaar vervalt het patent op Eculizumab; bent u bereid tot die tijd het 
geneesmiddel te vergoeden voor de ongeveer 100 patiënten in Nederland? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 7
Kunt u een overzicht geven in welke landen dit geneesmiddel wel vergoed 
wordt en tegen welke prijzen?

1 Telegraaf, 15 mei 2017
http://www.telegraaf.nl/dft/nieuws_dft/28161606/
__Medicijn_zes_keer_te_duur_voor_basispakket__.html

 
 
 
 
kv-tk-2017Z06352
’s-Gravenhage 2017 Tweede Kamer, vergaderjaar 2016–2017, Vragen


